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Videobijeenkomst van regeringsleiders is naast het zoeken naar een compromis voor MFF pakket

(geen doorbraak) vooral gegaan over de stand van zaken rondom COVID-19. Aan de orde kwamen

de inzet en wederzijdse erkenning van rapid antigen tests (RAT), vaccins en het gecodrdineerd

opheffen van maatregelen in de toekomst, zodat een derde golf voorkomen kan worden.

Voor de RAT geldt dat gezamenlijke criteria worden afgesproken (sensitiviteit minstens 80%) maar

ook wanneer en voor wie ze kunnen worden ingezet is aan de orde geweest. CIE adviseert LS

daarbij RAT in te zetten in situaties waar een hoge besmettingsgraad is en waar personeel van

essentiéle beroepen regelmatig gemonitored moet worden. Er komt een EU validatie kader.

CIE informeerde regeringsleiders over inmiddels 5 getekende contracten (met Modena en Novovax

nog in aantocht). Het gaat om vaccins gebaseerd op 4 verschillende technologieén en EMA en FDA

werken samen voor wat betreft toelatingsprocedures voor de vaccins van de 2 Amerikaanse

firma’s. EMA verwacht een voorwaardelijke toelating op de markt van Pfizer/Biontech en Modena

vaccin in de tweede week van december. Vaccins zullen dan geleidelijk in steeds grotere aantallen

op de markt komen. Besproken zijn de noodzaak van nationale vaccinatieplannen, logistieke

uitdagingen en het belang van duidelijke communicatie gezien het groeiend wantrouwen bij EU

burgers. Gemeld werd ook het succes van COVAX met een bijdrage van €800 miljoen door team

Europa. Wat betreft samenwerking met derde landen wijst CIE op COVAX middelen en de optie dat

LS bij eventuele overschotten van vaccins deze kan doneren aan bv West Balkan landen of elders.

Stilgestaan is eveneens bij het opheffen van maatregelen nu de feestdagen er aankomen. Het

opheffen zal gradueel moeten gaan en de fouten van deze zomer moeten voorkomen worden.

Goede communicatie hierover is essentieel.

Commissie heeft verder gemeld dat een eerste pilot met 2 LS zal starten met een PLF voor de

luchtvaart ism EASA, maar merkte daarbij op dat 12 LS potentieel nog mee kunnen doen omdat zij
al met PLF op nationaal niveau werken.

Over het MFF pakket wordt verder gezocht naar oplossing. COVID-19 komt met veel nadere

onderwerpen weer aan de orde op de Europese Raad van 10-11 december.


